
S egelviks Samftilli ghetsfcirening
Soderhamn

AnSuorpSPRoToKoLL

Arsmcitet hrills tisdagen den 27 mars 2007 ph Kyrkans Cafd i Sriderhamn.

$ I Mdtet <ippnades av ordft)randen Wim Vreeken, som hiilsade de niirvarande vlilkomna.
Totalt 22 personer var ndrvarande vid mdtet.

d 2 Dagordningen upplastes och godkiindes.

$ 3 Val av ordfirrande och sekreterare for motet. De sittande valdes.

$ 4 Val av tvfl justeringsm2in att jiimte ordfloranden justera dagens protokoll samt tvi
rcistriiknare. Bengt Andersson och Bjdrn Forslind valdes.

$ 5 Fciregiende flrsmritesprotokoll uppliistes av sekreteraren och godkiindes.

$ 6 Mdtet godkiinde att kallelsen var stadgeenligt utlyst.

$ 7 Styrelsens verksamhetsberiittelse uppliistes av sekreteraren och Nancee Enqvist
redogjorde ftir resultatrtikningen fcir ar 2006. Behallningen iir kr 33014:-.

$ 8 Revisionsberiittelsen. Bengt Andersson uppliiste revisorernas rapport och hade inget
att anmiirka, si mcitet beviljade styrelsen ansvarsfrihet for det gingna &ret.

$ 9 Styrelsen hade inte begiirt nigon hdjning av arvodena, si samma arvoden som ftir ft)re-
giende 6r godkandes av mdtet..

$ 10 Val av styrelse, revisorer och valberedning skedde enligt valbedningens ft)rslag (se kal-
lelsen). Ny ordft)rande blir Kaj Andersson och ny sekreterare Hans Fryklund. Oviga
funktioniirer omvaldes.

$ I I Val av firmatecknare. Firmatecknare blir Kaj Andersson, Hans Fryklund och
NanceEnquist tvi i ftirening, Nancee utsigs att ensam fi utkvittera medel frin bank och
posrgiro.

$ l2 Ordftiranden redogjorde ftir Kust- och Skiirgflrdsfcireningens arbeten med
Svartsundsrdnnan. Etapp 3, muddring av s<idra infarten 6terst&r och kommer att ske
under hcisten. Pengar fOr projektet frnns

$ l3 Anscikan om markkrip. Chatarina Dolf6n Q:6\ vill kdpa till 800 -1000 m2 mark
frin samftilligheten Ett befintligt garage stir redan pi ftireningens mark efter ett god-
ktinnande av en tidigare styrelse. Ovrig begiird mark skall anvtindas ftir en infiltrations-
anliiggning. Jcirgen Enqvist ansig att en infiltrationsanliiggning inte tar si stor plats som
begiirts, sq;\fepdpt.rglyritterades till den nya styrelsen ftir diskussion med Chatarina. Styrelsen
m&ste ocks{ (a sig en funderare civer vilket kvadratmeterpris som skall giilla ftir berord mark..



Simon Ellmer(3:76) vill kdpa till en bit mark mellan sin egen tomt och Rolf Uppvalls (3:19).
Flera av motesdeltagama hade synpunkter pi detta och en diskussion uppstod. Med dagens
stadgar har endast Simon ratt att kdpa till marken ifriga. Eston Magnby ansig att stadgama
iir ftirAldrade och bcir dndras, si att de tomter, som kan avstyckas frin samfiillighetens mark
kan siiljas pi tippna marknaden. Det skulle ge ft)reningen avseviirt fcirblittrad ekonomi. Wim
pflpekade att foreningen enligt stadgarna inte fflr disponera <iver hur mycket pengar som helst,
utan att <iverskott skall delas ut till deliigarna. Simon fick sin anscikan avslagen och styrelsen
har fitt i uppdrag att undersdka om stadgarna kan iindras.

$ l4 Bildandet av ett viltvirdsomrdLde inom Sciderhamns och Norrala Kommuner iir aktuell.
Detta skulle bl.a. innebiiraattalla alla jiigare inom omridet skulle fa riitt att jagapi Samftil-
lighetens marker. Styrelsen anser att detta Zir oltimpligt med hiinsyn till omridets karaktiir som
fritidsomride och har begiirt hos viltvirdomridets interimsstyrelse att vir mark brir fridlysas
fcir all jakt. Nfrgot svar pi sfrelsens brev har linnu inte kommit. En muntlig ftirfrigan hos
medlemmarna har visat att stora flertalet iir emot jakt. Frjr att fi ett definitir,t svar pi frigan
har medlemmarna i samband med kallelsen till arsmritet ffltt tillfiille att anonymt rosta ja eller
nej till en fridlysning av vira marker. Kuverten med rostsedlar dppnades pfl motet och antalet
ja- och nejrcister riiknades av utsedda rcistriiknare. Resultatet blev att 28 medlemmar rcistade
ja till en fridlysning mot en nej !!

Kurt Klang uppgav att han fitt brev frin interrimsstyrelsen med besked om att over 80 o/o av
markrigarna inom Sdderhamns -Norrala kommuner gfrtt med pi bildandet av ett VVO-
omrfrde och att detta innebiir att Samf;illigheten automatiskt kommer med. Om WO-styrelsen
inte vill gi med pi att fridlysa vir mark, miste vir fcirenings nya styrelse riverklaga hos
Liinstyrelsen.

$ 15 Ordet fritt. Wim meddelade att ftireningens gamla kopieringsmaskin iir sdnder. Han med-
delade vidare att en inventarielista uppriittats. Frireningen iiger en motorsflg och en rcljsig,
som utlflnas mot kvitto.

Vir medlem Ola Hermansson har pfl egen bekostnad breddat stigen genom skogen till Svart-
sundsriinnan. Ett lass singel behcivs och styrelsen ft)reslir att loreningen bekostar detta (ca kr
1000:-). Mcitet godkiinde detta.

Sten Winblad (icke medlem) iiger en fastighet inom vflrt omrdde intill "Lillsjdn"och "spdngen"
(3:29) och skall diir uppfdra ett nytt fritidshus. Problemet ftir Sten tir att det inte iir nfigon bil-
vlig fram till tomten, utan endast en bred promenadvrig frin en intilliggande parkeringssplats.
Sten har tidigare meddelats att fcireningen inte rinskar bredda gingviigen. Angrtinsande
grannar vill inte ha nigon biltrafik diir och inte heller nigon parkqring nere vid spingen. Inte
destomindre har Sten successivt breddat promenadviigen, si att det nu iir mojligt att kora diir
med bil och detta har skett utan styrelsens medgivande. Styrelsen foreslir att stoppstenar
kiggs framftir promenadviigen och att en skylt siitts upp med texten "bilkdrning fdrbjuden"..
Detta var ocksi m<itet mening.

J<irgen Enqvist ans6g att vi bcir fcirliinga fdreningens brygga med ca 8 m och hyra ut bitplatser
for att forbAttra ftheningens ekonomi. En flytbrygga skulle kosta ca kr 18000:-. Detta har varit
pi tal flera g&nger ftirut. Den nya styrelsen fir ta sig en funderare. Yngve Unosson pipekade
att fcireningens brygga egentligen [r avsedd ftir att frireningens medlemmar skall ha mcijlighet
att kunna hyra en bitplats till 169 kostnad. Om vi tjanar pengar pA bryggan loper vi risken att



behdva skatta fcir inkomsten.

Fcireningen har nyligen fitt ett brev frin Lennart Andersson, Sciderhamns Kust- och Sktir-
girdsfdrening, i vilket han beriittade att vid Skrirgirdsftireningens Arsmote nyligen frigan
tagits upp om ansvar oph underhill av Riinnan i framtiden. Enligt en kommunjurist kan en
kisning vara att bilda en samftillighet bestiende av de som iiger mark/vatten i anslutning
till Riinnan, d.v.s. S<iderhamns Kommun, Segelviks Samf?illihet och markagamaNorrala-
Sund 3:59, 3:55 och 3:49. En annan losning eir att Kommunen ensam tar pi sig ansvaret for
sktitsel och underh6ll. Wim har varit i telefonkontakt med Lennart Andersson och p6pekat
att Segelviks Samftillighetsftirening inte har nAgra ekonomiska resurser att vara med och
ansvara ftir framtida skdtsel.. Det framgir ocksi av virt avtal med Kust- och Skiirgards-
fcireningen att vi inte tar nigot ekonomiskt ansvar ftir projektet. Ar,talet giiller i fem 6r friin
22 mars 2005 och ftirl[ngs automatiskl om inte uppsiigning sker.

$ 16 Ordftifanden avslutade mcitet och ftireningen bj<)d pi kaffe och smcirgis Ordftiranden
Wim Vfeeken och sekreteraren Lars Ellmer avtackades med blommor och applider!!
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